
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek För. 2024-10-21 

Närvarande. 

Ledamöter Staffan Gustafsson, Gunnar Södergren, Bo-Göran Romppanen, 

 Jan Feltsten, Gunilla Palmquist 

Suppleanter Björn Wadensten 

Ärenden: 

1. Mötet öppnas av ordf Staffan. 
2. Till dagens protokolljusterare väljs Björn Wadensten. 
3. Dagordning gås igenom och godkänns. 
4. Föregående protokoll gås igenom och godkänns. 
5. Ekonomisk rapport. På kontot finns idag 1 037 196,57 kronor. 

Björn kommer att ta kontakt med vår medlem som fortfarande betalar sin 
finansieringskostnad. 

6. Inga händelser ang nätet finns att rapportera sedan förra styrelsemötet. 
7. Föreningen har fått en ny medlem (Bäringsvägen) i samband med överlåtelse.  
8. Vänerenergi jobbar vidare med planerna att dra in fiber till Gullspångsbostäders 

hyreshus på Allmänna vägen. 
Beslut tas att ordf Staffan bygger och lämnar en offert till Vänerenergi. 
WiFi-punkt i Badängen. Med anledning av att kommunen beviljats ett Leader-
projekt för utveckling av Badängsplanen finns en idé och ett förslag om att en mast 
och en stolpe sätts upp i parken för WiFi möjligheter. Här kan även gården på Storön 
sätta upp sin parabol.  

9. Rapport från senaste GFEF mötet. 
Uppföljningen med Net at Once via länk visade på ömsesidig nöjdhet med 
samarbetet. 
Net at Once fick frågan om det finns möjlighet att förändra Telias system med att 
anslutning endast kan ske två gånger/år. Det bedömdes vara svårt att få någon 
förändring på detta. 
Ett förslag på lösning för redundans i nätet tas fram av Net at Once senare. 

10. Övriga frågor. Staffan uppdaterar styrelsen om vad en PTS-rapport ska innehålla. En 
sådan ska skickas in senast den 31 okt. 
Gunnar kollar över hemsidan och uppdaterar det som behövs. 

11. Nästa styrelsemöte är onsdag den 18 dec kl 17 30, innehåll jultema. Plats Allmänna 
väg 20. 

12. Mötet avslutas. 
 
För protokollet   Justerare 
 
 
Gunilla Palmquist   Björn Wadensten 
sekreterare   justerare 


